

2005

June

- Lighthouse Technologies Limited became an associate of the Company.
- Lighthouse's R6 6mm LED screen won the Best-In-Show Award at InfoComm 2005 Exhibition and Conference in Las Vegas, US.
- GP Batteries International Limited issued the fourth series of US\$60 million Floating Rate Notes due 2008 pursuant to its S\$500 million Multicurrency Debt Issuance Programme established in 2002.

November

- GP Industries Limited signed a 3-year syndicated term loan facility with nine banks to raise S\$75 million.

二零零五年

六月

- 兆光科技有限公司成為本公司的聯營公司。
- 兆光科技之R6 6毫米 LED顯示屏於美國拉斯維加斯之InfoComm 2005視聽設備會議及展覽會獲頒 Best-In-Show 獎項。
- 金山電池國際有限公司根據2002年成立之5億坡元多種貨幣債券發行計劃發行第四期票據，這批6,000萬美元浮息債券將於2008年到期。

十一月

- GP工業有限公司與九家銀行簽署一項為期三年的銀團貸款，集資7,500萬坡元。



2006

January

- CIH Limited ("CIHL") exercised its put option to divest its entire 50% interest in Clipsal Asia Holdings Limited to Schneider Electric SA. The disposal was completed in March 2006.
- GP Industries was ranked among Singapore's top 100 companies by highest overseas revenue by International Enterprises Singapore. **1**
- In Hong Kong, AC Nielsen's MarketTrack ranked GP Ultra Alkaline as No.1 in terms of sales volume for Alkaline batteries while GP rechargeable battery and charger was ranked No.1 in sales volume and value for the year 2005.

February

- GP Industries and CIHL jointly proposed a scheme of arrangement to privatize CIHL.
- LTK Industries Limited received a Certificate of Merit in the "2005 Hong Kong Awards for Industries: Environmental Performance". **2**
- The Company received the Caring Company Award from the Hong Kong Council of Social Service for the fourth year.

March

- GP was ranked by the National Bureau of Statistics of China as No.1 brand in both rechargeable battery and charger, and a Top 3 primary battery brand in terms of sales volume in 2005. **3**

June

- The Company signed a 3-year syndicated loan facility agreement with eleven banks to raise HK\$380 million for refinancing existing bank borrowings and general working capital. **4**

二零零六年

一月

- CIH Limited (「CIHL」)宣佈行使認沽期權，將其於奇勝亞洲集團有限公司之全部50%股權售予法國施耐德電氣公司。有關交易已於2006年3月完成。
- GP工業獲新加坡國際企業發展局按公司海外收益選為新加坡100大企業。 **1**
- AC尼爾森之市場調查顯示，GP特強鹼性電池榮獲香港2005年鹼性電池銷量冠軍，而GP充電池及充電器的銷量及銷售額亦名列榜首。

二月

- GP工業及CIHL聯合宣佈，建議由GP工業以協議計劃方式將CIHL私有化。
- 樂庭實業有限公司榮獲2005香港工商業獎：環保成就優異證書。 **2**
- 本公司連續第四年獲得香港社會服務聯會頒發的「商界展關懷」標誌。

三月

- 按中國國家統計局調查，GP超霸充電池及充電器榮獲2005年全國同類產品銷量第一，亦為一次性電池三大銷量的品牌。 **3**

六月

- 本公司與十一家銀行簽署一項為期三年之3億8千萬港元的銀團貸款協議，用作償還現有銀行貸款和一般營運資金。 **4**